
 
 

PREGUNTES ORALS COMPROMÍS SETEMBRE 2017 

 

1- Sr. Alcalde, l´any passat aprofitant la proximitat de la Nit Oberta i el Nou d´Octubre l´associació 

El Rogle va organitzar un concert de música en valencià d´El Diluvi. L´Ajuntament no va cobrir el 

total de les despeses i alguns grups municipals van col·laborar en l´organització d´un concert de 

música en valencià. Penses organitzar, juntament amb l´associació EL Rogle per a l´edició 

d´enguany? Cobrirà l´Ajuntament el total de les despeses? 

2- Pensem vostès fer cap canvi en el sistema per a autoritzar les hores extraordinàries dels 

treballadors/es d´este Ajuntament? 

3- Quin protocol s´utilitza actualment? 

4- Quin protocol volen vostès seguir en el cas de que tinguen pensat fer canvis? 

5- Tots els treballadors/es de l´Ajuntament estan sotmesos actualment al mateix protocol? 

6- Ho estaran en el cas d’introduir canvi? 

 

7- Hem observat en alguns carrers, per exemple al Carrer l’Arbre, la presència de pilons en front 

dels guals, que suposem tenen com a finalitat evitar que aparquen altres vehicles i afavorir les 

maniobres per a accedir als garatges. Quants guals del nostre municipi compten amb pilons 

d’este tipus? Els ha col·locat l’Ajuntament? Quins són els criteris perquè els propietaris d’altres 

guals puguen demanar-los o instal·lar-los? 

 

8- Sembla que ja han finalitzat les obres de la Carretera del Castell, però encara hi ha un gran 

cartell de la Diputació d’Alacant just davant del primer Molí que altera la visió d’esta zona. 

Quan es podrà retirar aquest cartell i qui ho ha de fer? 

 

9- Hem parlat abans de dos serveis, inexistents actualment a Novelda, sobre els quals este plenari 

s’ha pronunciat per unanimitat: el centre de dia per a menors i el punt de trobada familiar. S’ha 

publicat que pròximament la Conselleria d’Igualtat i Polítiques Inclusives convocarà unes 

subvencions per a promoure els drets de la infància i la participació infantil, les bases de les 

quals ja estan publicades al DOGV. Ara que la Generalitat Valenciana reparteix diners entre els 

municipis de més de 20.000 habitants -com el nostre- específicament per a la infància, 

participarà l’Ajuntament de Novelda en estes subvencions? De quina manera ho farà o, en cas 

de no participar-hi, per quins motius? 

 

10- Al llarg d’esta legislatura ja s’ha anunciat per partida doble, primer en juny de 2015 i després en 

gener de 2017 que l’Ajuntament repintarà els passos de vianants més deteriorats del poble. La 

realitat està a la vista de qualsevol, encara que de vegades, més bé, costa veure els passos de 

vianants. Han conclòs ja amb esta actuació? O en cas contrari, quan tenen previst acabar de 

pintar els passos de vianants que ho necessiten de tot el poble? 

 

11- Quan pensen convocar el Consell Municipal d’Igualtat per a debatre i aprovar el Pla d’Igualtat 

de l’Ajuntament de Novelda? 

 

12- En l´Avinguda Jesús Navarro, enfront del Centre Comercial Ledua Park, hi ha un piló tombat des 

de fa mesos que deixa una mala imatge del nostre poble. Pensen llevar el piló o posar-lo dret 

de nou? 

 

13- El passat mes de juliol vam informar personalment al regidor responsable de l´estat de les 

voreres de la carretera en la ronda sud, plenes de matolls i brutícia, que en alguns casos 



 
 

envolten hortes, omplint-les de rates i amb la perillositat del risc d’incendi durant l´estiu. S´ha 

visitat el lloc, tal i com es va comprometre el Sr. Regidor per a valorar este problema? Quines 

actuacions s´han fet? 

 

14- El 29 de juny vam demanar per via telemàtica accés a consulta i/o còpia de l´autorització 

d´obres d´esplanació que aleshores s´estaven portant a terme en el llit del Riu Vinalopó, al 

costat de l´antic Molí Sirera. Existeix eixa llicència d´obres? Per què no se´ns ha facilitat eixa 

documentació? 

 

 


